

STYREMØTE MALVIK IL HÅNDBALL

Møte:	07/2022
Tidspunkt:	14.06.2022
Sted:	Malvikhallen
Tilstede:	Karl Sigmund Hagen, Vidar Furu, Kåre Gruven, Kristine Mattson, Stig Roar Aasgård
Fravær:	Heidi G. Aasgård, Ragnhild Gissingen
Referent:	Kristine Mattson

Agenda:

SAK NR.		ANSVARLIG
42/2022	<i>Åpning av møte, godkjenning av referat fra forrige møte og saker til eventuelt</i>	<i>Vidar</i>
43/2022	<i>Søknad jenter 07 – tur til Kroatia</i>	<i>Stig Roar</i>
44/2022	<i>Malvik cup</i>	<i>Stig Roar</i>
45/2022	<i>Info fra Hovedlaget</i>	<i>Vidar</i>
46/2022	<i>Trykkmal sponsor</i>	<i>Kåre/Stig Roar</i>
47/2022	<i>Treningsamling</i>	<i>Stig Roar</i>
48/2022	<i>Visjon og verdier</i>	<i>Vidar</i>
49/2022	<i>Jenter 07 talentsamling Region Nord</i>	<i>Vidar</i>

50/2022	Eventuelt	Vidar
SAK NR.	REFERAT	
42/2022	Velkommen v/ Vidar Møtereferat forrige møte godkjent	
43/2022	Søknad fra jenter 07 om tur til Kroatia – innvilges (V)	
44/2022	Malvik cup – datoene er klare, lagt ut på hjemmesida Det blir ikke kortbanecup i desember Forslag om å kalle cupen Sparebank1 Malvikcup. Neste cupmøte 23.august kl 20	
45/2022	Info fra Hovedlaget om pågående bokprosjekt Bård Magnus kaller inn til Sportslig leder-møte på tvers av avdelingene (O)	
46/2022	Trykkmal til utøvertøy presentert – foreslår endring der alle logoer er i samme størrelse for et mer ryddig utseende (O)	
47/2022	Treningssamling 2022 – blir ikke Røros. Stig Roar undersøker alternativer samme helg. Østersund er et alternativ her. Prismessig gunstig å reise til Sverige. Venter her på svar fra skolene i området ang. overnatting. Ser på muligheten for å ta fri ungene fra kl 12 fredag (O)	
48/2022	Visjon og verdier må ned på papiret. Stig Roar presenterte eksempler fra andre klubber. (O) Utgangspunktet her er å gjøre det enkelt.	

	Oppfordrer styret til å tenke gjennom hva som er viktig for seg selv til neste møte – tar en brainstorming på dette da
49/2022	3 jenter fra 07 er tatt ut til treningssamling med Region Nord. Klubben støtter dette med 2000,- per utøver i år. (V)
50/2022	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fått melding om at det kommer en dommerbot pga manglende dommer til kamp - Sonemøte blir gjennomført 27.august. Stig Roar deltar fra oss, oppfordrer til at flere deltar her - Mail fra Idrettsrådet ang kartlegging av anleggsbehov (følges opp) - Oppstart av Futsal i Malvik. - Stig Roar informerer fra hallmøte: Malvik Håndball fortsetter å koordinere hallbruk med Malvik Turn & RG. Også god kontakt med innebandy - Trenerne til førstkommende sesong er klare. Stig Roar inviterer trenerne inn til møte etter sommeren om status på trenerteam - Valg av person til jubileumskomite – Ragnhild? - Sak til neste styremøte: Skal vi kickstarte sesongen med en kjent foredragsholder? Kan holde det på Videregående, alle trenere + styret deltar